
Til Osterøy Utvikling 

v/ styret. 

                                                                                18. mai 2021 

 

Osterøy Industrilag synest det er svært positivt at Osterøy kommune/ 

Osterøy Utvikling har tatt initiativet til ein ny næringsmodell på Osterøy, 

og Industrilaget vil gjerne være med der. 

Med denne modellen er det tenkt at næringslivet på Osterøy skal bidra 

med mellom kr. 500.000.- til 1 mill. til å drifta denne modellen.                     

Osterøy Industrilag har no gjennom ein lang prosess - med mange møter 

- prøvd å finna ein løysing på korleis skaffa desse midlane, men me ser at 

det let seg ikkje gjera så snart som ynskjeleg. 

Industrilaget skal ha Årsmøte 8. juni og vil då i første omgang foreslå å 

heva medlemskontingenten betrakteleg, men det vil heller ikkje være nok. 

Osterøy Industrilag har difor komme fram til at me snarast kan bidra med 

kr. 300.000.- til første året. For dette får me igjen nokre frukostmøte/ 

samlingar/ arrangement for medlemmene våre. Og så håper me at 

«ballen startar å rulla» og at midlane vil komme. 

Me er innstilt på å bidra i denne prosessen, og har stor tru på at det er 

mogeleg å finna ein eigna modell for finansiering av restbeløpet som pr. 

no manglar. 

 

Eit konkret innspel er om det kan vera ein idé å spela inn ynskje om 

tildeling av Korona-midlar (Kompensasjonsordning for lokale bedrifter i 

samband med Covid-19 i 2021)  til Osterøy Utvikling? – På vegne av heile 

næringslivet på Osterøy? 

Me meiner dette vil vera ei optimal utnytting av denne type midlar – som 

både kjem eksisterande verksemder til gode, og som vil bidra til utvikling 

av nye arbeidsplassar i kommunen. 

 

Osterøy Industrilag 

v/ leiar 

Jørund Vevle 

 

 



 

 


